

國立勤益科技大學產學合作國際專班外籍學生助學金設置要點

Directions for Provision of Scholarship for Foreign Student in International Bachelor Program of Industry-University Cooperation

National Chin-Yi University of Technology

106.12.12 校務基金管理委員會審議通過

- 一、國立勤益科技大學(以下簡稱本校)為提昇國際競爭力及推動在地國際化，並配合新南向國家產(企)業需求及教育部政策，辦理產學合作國際專班(以下簡稱本專班)，以產學合作之方式，招收優秀新南向國籍學生就讀本校，為協助本專班在學學生順利完成學業，紓緩生活及就學困境，訂定「國立勤益科技大學產學合作國際專班外籍學生(以下簡稱本專班學生)助學金設置要點」(以下簡稱本要點)。

Article 1 National Chin-Yi University of Technology (the University) establishes the International Bachelor Program of Industry-University Cooperation (the Program) targeting outstanding foreign students from countries under the New Southbound Policy to promote international competitiveness and internationalization based on the needs of industries (enterprises) in countries under the New Southbound Policy and the policy of the Ministry of Education. The Directions for Provision of Scholarship for Foreign Student in International Bachelor Program of Industry-University Cooperation (the Program Students) of the University (the Directions) are established to help the Program Students complete the study successfully.

- 二、本專班助學金訂有「本專班外籍學生入學助學金」、「本專班外籍學生學業助學金」及「本專班外籍學生募款助學金」等三種；頒發對象以符合「教育部補助技專校院辦理產學合作國際專班申請及審查作業要點」所稱新南向國家的外國學生為限。

Article 2 The scholarships for the Program are divided into three types, namely Admission Scholarship for Program Students, Bursary for Program Students, and Fundraising Grant for Program Students. The object of the scholarships is limited to the foreign students from countries under the New Southbound Policy referred to in the Directions for Application and Review of Subsidy for International Program of Industry-University Cooperation Granted by Ministry of Education.

三、申請資格：

- (一)當學期完成註冊者。
- (二)當學期已獲本專班入學及學業助學金者，不得再請領本校所發放之相同性質助學金，若經查證確實重覆請領，將全數繳回本項助學金，若遲不返還，將循法律程序請求償還。

Article 3 Qualifications:

- (1) To be qualified, students shall complete the registration in the semester.
- (2) Students having received the Admission Scholarship and the Bursary from the Program are not allowed to apply for other scholarships granted of same nature by the University. If students are verified to apply for other scholarships repeatedly, they shall return the scholarships of the Program in full. Failing to return the scholarships will be subject to legal proceedings for

repayment.

四、審查原則：

(一)入學助學金：本專班新生完成註冊者。

(二)學業助學金：

前一學期成績需符合下列規定：

1.學期學業成績平均六十分以上，不得超過二分之一以上科目不及格。

2.未受申誡以上處分者。

(三)募款助學金：

審查資格：

1.獲產業實習課程合作機構推薦者。

2.在本專班修業期間，前一學期學業成績平均六十分以上，不得超過二分之一以上科目不及格，且未受申誡以上處分者。

Article 4 Review Principle:

(1) Admission Scholarship: The Program Students shall complete the registration.

(2) Bursary:

The academic results in the previous semester shall meet the following requirements:

1. An average score of 60 or above and passing of more than 1/2 of the courses taken.

2. Absence of punishment above admonition.

(3) Fundraising Grant:

Review standards:

1. Referral by the participating industry.

2. An average score of 60 or above and passing of more than 1/2 of the courses taken in the previous semester during the study in the Program without any punishment above admonition.

五、權責單位依本專班每學年的招生政策，擬定該屆本專班學生助學金名額及金額，提報校務基金管理委員會審議。

Article 5 According to the annual admissions policy, the responsible unit shall plan the vacancy for and the amount of the scholarships for the Program Students and propose them to the School Fund Management Committee for review.

六、本專班學生助學金經費來源：

(一)本專班外籍學生入學助學金及學業助學金由校務基金項下另行編列支付。

(二)本專班募款助學金由校內外捐贈之經費提撥。

Article 6 Source of Scholarships:

(1) The Admission Scholarship and Bursary are paid by the separate budget of the school fund.

(2) The Fundraising Grant is appropriated from internal/external donations.

七、本專班學生對審查結果有疑慮者，於公告十五天內提出複查申請並提報審查委員會再議。

Article 7 If having any doubts about the results of review, the Program Students shall submit the application for the second review within 15 days to the Review Committee for reconsideration.

八、本要點如有未盡事宜，依教育部及本校相關規定辦理。

Article 8 Matters not specified in the Directions shall be governed by the regulations of the Ministry of Education and the University.

九、本要點經學生就學獎補助金管理委員會、行政會議及校務基金管理委員會會議審議通過後，自頒布日施行，修正時亦同。

Article 9 The Directions shall be reviewed and adopted in the Student Scholarship Committee, executive council, and the School Fund Management Committee and take effective upon promulgation. The same procedures shall be applied to any amendments.